
روز گذش��ته دو فرار بزرگ یک بار دیگر خبرساز شد، هر دو 6 هزار میلیارد 
تومان و هر دو مربوط به دو صنف ارائه دهنده خدمات عمومی؛ پزش��کان و 
وکلا. 11 تشکل دانشجویی به رئیس سازمان امور مالیاتی نامه زدند و از وی 
خواستند  »بی توجه به غوغاسالاری منتفعان از تبعیض مالیاتی در بخش   هایی 
از سازمان نظام پزشکی، هرچه سریع تر با متخلفان از قانون نصب کارتخوان 
در مراکز پزشکی برخورد قانونی صورت بگیرد و سازمان امور مالیاتی مانع 
فرار بزرگ 6 هزار میلیارد تومانی پزشکان شود«. همان دیروز، رئیس کانون 

وکلای مرکز هم در نامه ای تهدیدآمیز گونه به رئیس مجلس شورای اسلامی 
نوش��ته اس��ت : »6 هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی که نمایندگان مجلس 
گفته اند، غیرواقعی بوده و موجب رنجش ما ش��ده است«! زشت بودن این 
فرار چند هزار میلیاردی و اخبار پیرامون آن بیش��تر از این جهت است که 
هر دو قشر، فرهیخته اند و تحصیلکرده، اما گویا برخی شان هماره و با وجود 
انتفاع بسیار، از همه طلبکارترند و قانون گریزتر ! هر ایرانی ای که کاردش به 
استخوان برسد، به مطب پزشک می رود یا وکیل انتخاب می کند. حالا اما هم 

برخی از وکلا و هم بعضی از پزشکان مدتی است فرار چندهزار میلیاردی شان 
در صدر اخبار است و جالب اینکه نه تنها زیر بار قانون نمی روند بلکه مدام 
آسمان ریسمان می بافند تا قانون را دور بزنند. یعنی همین برخی   ها از مردم 
مس��تأصل و محتاج به دریافت خدمت درآمد کسب می کنند و حاضر هم 
نیستند حداقل مالیات قانونی را هم بپردازند. بماند که بازار انحصاری شان هم 
خسارات زیان بار دیگری از جمله بیکاری فارغ التحصیلان رشته های مربوطه 

و رانت به دنبال داشته است. | بقیه در همین صفحه

2 فرار مالیاتی 6هزارمیلیاردی!
افکار عمومی در شرایط اقتصادی کنونی ماجرای فرار مالیاتی پزشکان و وکلا را رها نمی کند.

کارشناسان میزان فرار هر یک از این دو صنف را 6هزار میلیارد تومان برآورد کرده اند
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رئیس جمهور امریکا: ریک پری مرا وادار به تلفن 
به رئیس جمهور اوکراین کرد

بیسیم »قاسم قدس«  پر از صدای خداست
 چون جور نشد از طریق سیما ببینم، هم در همین 

حسین قدیانی
» جوان « و هم در روزنامه ای دیگر دو بار با دقت   یادداشت

مصاحبه سردار س��لیمانی را خواندم! و ستودم 
درایت حاج قاسم را! و یک آن دیدم که ناخواسته دارم به » مقاومت « حسادت 
می کنم، بس که سردارش و فرمانده اش و شهید زنده اش همه چیزتمام است؛ 
محشر است، دقیق است، عمیق است و خداباور است! ولی بیشتر که فکر کردم، 
حتم کردم حاج قاسم سردار امن و امان من نیز هست و فرمانده جان من نیز 
هست و اساساً متعلق به همه ما ایرانی هاست، با هر گرایشی! حتی سرایندگان 
ش��عر عاری از ش��عور » نه غزه، نه لبنان « نیز می توانند شب  ها با خیال راحت 
بخوابند، چرا که قاس��م کربلای ۴ و حاج قاسم کربلای ۵ این بار قسم خورده؛ 
اساساً نگذارد پای اجنبی خاک پاک وطن را آلوده کند و دشمن، بماند در همان 
سنگرهای ابتدایی! و حتی در آن سنگر ها نیز نماند، از بس که سلیمانی قوی 
اس��ت! و از بس که قوتش متکی به خدای رحمان و رحیم اس��ت! و راستش 
سلیمانی را آفتابی دیدم که به تمام منطقه می تابد و ماهی دیدم که همه، همه 
و همه از نور منورش سهم دارند! یقینا باید بزرگ باشد خمینی، اگر فقط همین 
حاج قاسم را در مکتب انسان ساز نهضت، پرورش داده باشد! و یقیناً باید ابرمرد 
باشد خامنه ای، اگر فقط همین سلیمانی را در مکتب انسان ساز نظام، رشد داده 
باشد! آن انقلاب اسلامی و جمهوری اسلامی که دل را حتی از ادواردو آنیلی هم 
قادر است برباید، انسانش همین قاسم سلیمانی است که هنوز هم همت همت 
و توسل متوسلیان و تبس��م خرازی و توسل باکری و تس��نیم باقری و اشک 
زین الدین و جراحت کاوه و عرفان بی مانند دکتر مصطفی را در جسم و جان 
خود حفظ کرده! و الحمدلله در س��پاه پاس��داران انقلاب اس��لامی، روحیات 

حاج قاسمی فراوان است! و امثال همدانی فراوان است! و امثال حججی فراوان 
است! در سپاه، همه برای امنیت این مردم اما با الهی  ترین نیت  ها می جنگند! در 
سپاه، حرف اول و آخر را الله می زند! و به قول چمران؛ » خدا هست و دیگر هیچ 
نیست! « آری! سپاه الله است، سپاه پاسداران انقلاب اسلامی! والله لذت بردم از 
خواندن آن گفت وگو! در سخن نیز همان دقت جنگ را دارد سردار! آن همه از 
نصرالله و مغنیه و جنگ ۳۳ روزه و جنوب ضاحیه گفت اما دست آخر ریشه همه 
فتوحات مقاومت را در دفاع مقدس ایران خودمان دانس��ت و پیروزی  هایی از 
قبیل موضوع مصاحبه را به برش  هایی از سلسله رشته کو ه های البرز تشبیه کرد 
اما دفاع مقدس خودمان را در حکم قله دماوند خوان��د! الحق مایه فخر ایران 

عزیزی و سردار تمام خاورها! میانه و غیر میانه ندارد! به کوری چشم رایس... 

رئیس س�تاد کل نیرو های مسلح با اشاره به  فرمایش مق�ام معظ�م رهبری ک�ه نیروی   سیاسی
انتظامی را به عنوان ظاهر و چهره حاکمیت جمهوری اسلامی ایران می دانند، 
بیان کرد: مردم باید پلیس را ملجأ و پناهگاه خود بدانند و با دیدن آن احساس 
کنن�د.  آرام�ش 
به گزارش ایسنا، سرلشکر محمد باقری در جلسه گزارش گیری عالی ستادی و 
ارزیابی میدانی فرماندهی انتظامی غرب استان تهران، با گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس و نیروی انتظامی، بیان کرد: مسئولیت نیروی انتظامی در کشور بسیار 
سنگین است و این وظیفه در سایر کشور  ها بر عهده چند دستگاه است، ولی در 
کشور ما به عهده نیروی انتظامی است؛ لذا تنوع مسئولیت  ها در ناجا با توجه به 
افزایش جمعیت و توسعه زیرساخت   ها و پیچیدگی فرآیند جرایم روز به روز بیشتر 

و بر اهمیت و مسئولیت پلیس می افزاید. 
وی با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبری که نیروی انتظامی را به عنوان ظاهر و 
چهره حاکمیت جمهوری اسلامی ایران می دانند، بیان کرد: مردم باید پلیس را 

ملجأ و پناهگاه خود بدانند و با دیدن آن احساس آرامش کنند. 
سرلشکر باقری با اش��اره به اینکه عملکرد ناجا می تواند به عنوان عملکرد نظام 
محسوب ش��ود، تصریح کرد: این فرماندهی دارای ویژگی های خاصی است که 
ارزیابی و گزارش همکاران ما در یک ماه و نیم گذشته نشانگر این است که این 
استان دارای اهمیت ویژه ای است، چرا که سر ریز ناامنی   ها از تهران و سایر استان  ها 
به این استان معطوف و شاخص و آمار  های  امنیتی نشان می دهند که رشد قابل 
ملاحظه ای در سال های اخیر در این استان صورت گرفته است. رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح از جمله دلایل حضور خود در مجموعه های نیروی انتظامی را 
مطلع ش��دن از مأموریت  ها و زحمات آنها عنوان و تصریح کرد: باید آسیب  ها را 
برای این پرسنل خدوم کمتر کنیم چرا که اقتدار نیروی انتظامی، نشان دهنده 
اقتدار نظام است. وی با اشاره به اینکه دشمن در سال 96 از این بابت خیلی امیدوار 
بود که جامعه را به تنش بکشد، بیان داشت: با همکاری همه دستگاه  ها و با وجود 

تمام فشار  ها و مشکلات معیشتی نتوانس��تند ثبات و امنیت جمهوری اسلامی 
ایران را متزلزل کنند. 

رئیس ستاد کل نیرو های مسلح با بیان اینکه کلانتری و پاسگاه  ها اهمیت زیادی 
دارند، اظهار کرد: در نیروی انتظامی و س��ایر نیروهای مسلح مسئله بازرسی و 
نظارت و کنترل بسیار حائز اهمیت است، خصوصا در کار سخت ناجا که در همه 
سطوح آن مسئولیت و بار س��نگینی بر عهده سایر کارکنان می باشد و احساس 
نظارت است که کمک می کند از لغزش  ها در این نیرو کاسته شود. سرلشکر باقری 
در ادامه با اشاره به اینکه مردم باید ارزش  ها را در نیروی انتظامی ببینند، گفت: 
کارکنان نیروی انتظامی باید در رفتار، گفتار و عمل خود این امر را نشان بدهند 
و با رأفت و مهربانی با مردم برخورد کنند. وی صیانت از نیرو  ها را مورد تأکید قرار 
داد و بیان کرد: صیانت از کارکنان بسیار مهم بوده و وظیفه ما و فرماندهان در ناجا 

توجه به مشکلات و مصائب کارکنان است. 
وی در ادامه با اشاره به اینکه مسئله جانشین پروری، کادرسازی ها، فرمانده سازی  ها 
بسیار اهمیت دارد، گفت: تربیت اخلاقی و دینی کارکنان بسیار حائز اهمیت است 

تا فرماندهان جوان تری بسازیم. 
رئیس ستاد کل نیرو های مسلح بیان داشت: همدلی و هم افزایی با بسیج، سپاه و 
وزارت اطلاعات بسیار مهم است؛ چرا که حضور بسیج می تواند به عنوان بازوان و 

کمک نیروی انتظامی در کشور باشد. 
سرلشکر باقری با بیان اینکه، مشارکت ائمه جماعات و شوراهای محلی و ریش 
سفیدان باید توسعه پیدا کند تا ناجا از پس تمامی ماموریت  ها برآید، گفت: مسئله 
پلیس فتا و فاوای ناجا در حوزه فناوری در جرایم جدید بسیار مهم هستند حتی 
در توسعه ارتباط و روش های جدید جرایم و تقویت این رده  ها جهت ایجاد امنیت 
و آرامش کشور بسیار مهم است. رئیس ستاد کل نیرو های مسلح در پایان با اشاره 
به فرمایش فرمانده کل قوا که از ناجا اظهار رضایت می کنند، از اقداماتی که در 
غرب استان تهران انجام شده و شاخص های انتظامی آن رو به رشد است، تشکر 

و قدردانی کرد. 

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح:

مردم باید پلیس را پناهگاه خود بدانند

2 فرار مالیاتی 6هزارمیلیاردی!

تشکیل کمیته حقیقت یاب ماجرای »چنارمحمودی«

ادامه از همین صفحه

محمد صادق فقفوری
بحث بر سر 12 هزار میلیارد تومان   گزارش

اس��ت؛ یعنی فقط دو صنف وکلا و 
پزشکان رقمی معادل کل کارمندان دولت در سال 97 فرار مالیاتی 
دارند! آن طور که 11 تشکل دانشگاه های پزشکی هم در نامه شان به 
رئیس سازمان امور مالیاتی گفته اند، به اذعان رئیس سابق سازمان 
امور مالیاتی، پزشکان تنها 1۵0 میلیارد تومان مالیات می دهند و این 
عدد باید به 700 میلیارد تومان در سال برسد که در صورت پذیرفتن 
همین عدد 700 میلیارد، با محاسبات سرانگشتی درآمد ماهیانه هر 
پزشک از حقوق، کارانه و مطب حدود 2 میلیون و 200 هزار تومان 

می شود که از دریافتی یک کارگر روزمزد هم کمتر است!
این وضعیت خنده دار در مورد برخی از وکلا هم مصداق دارد. شفاف 
نبودن قراردادهای منعقد شده بین وکیل و موکل باعث شده است 
رقم دقیق فرار مالیاتی وکلا قابل محاس��به نباشد، اما طبق آنچه 
نمایندگان مجلس اظهار کرده اند یا در برخی از رسانه   ها پیش  از این 
مطرح شده است، حدود 6 هزار تا 7 هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی 
در صنف وکالت هم رخ می دهد. طبق قانون، یک وکیل باید قرارداد 

وکالتش را منضم پرونده حقوقی کند، ام��ا غالباً یا این کار صورت 
نمی پذیرد یا اینکه قراردادهای صوری تنظیم می شود و تمبرهای 
غیرواقعی باطل می ش��ود و در نتیجه مالیات یا محاسبه نمی شود 
یا اینکه غیرواقعی محاسبه می ش��ود. اخیراً در همین رابطه آقای 
شهاب الدین بی مقدار، نماینده مردم تبریز در مجلس گفته بود که 

وکلا مثل پزشکان 6 هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی دارند. 
 پلمب مطب های قانون شکن

11 تشکل دانشجویی در بخشی از نامه خود خطاب به رئیس سازمان 
امور مالیاتی آورده اند: »بر اساس محاسبات کارشناسی که مبتنی 
بر تخمین حداقلی درآمد ماهیانه پزش��کان عمومی، متخصص و 
دندانپزشک است، مالیات سالیانه پزشکان حداقل 6700 میلیارد 
تومان می باشد . همچنین بخش عمده فرار مالیاتی پزشکان در بخش 
»کارانه بیمارستانی« اتفاق می افتد که تاکنون کمتر مورد توجه قرار 
گرفته است و در صورت الکترونیک شدن و بستن تمام راه های فرار 
مالیاتی، قطعاً رقم بیشتری از این طریق به بیت المال باز می گردد.«

این 11 تشکل دانشجویی پزشکی اعلام کرده اند : »راه مان از کسانی 
که با تعدی به حقوق عامه و تبعیض مالیاتی، چهره اکثریت خدوم 

جامعه پزشکی را نزد مردم تخریب نموده اند، جداست و با تمکین 
به قانون، در کنار مردم برای استقرار عدالت خواهیم ایستاد و در این 
راستا معتقدیم با توجه به گذش��ت حدود شش ماه از تصویب این 
قانون، هیچ گونه تعلل در نصب کارتخوان   ها قابل پذیرش نیس��ت 
و لازم است مطابق قانون، هرچه سریع تر مطب پزشکان فراری از 

عدالت مالیاتی پلمب شده و از فعالیت آنها جلوگیری شود«
 ما 6 هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی نداریم !

در واکنش به اظهارات نمایندگان مجلس مبنی بر فرار مالیاتی 6 هزار 
میلیارد تومانی برخی از وکلا، رئیس کانون وکلای مرکز طی نامه ای 
تهدیدآمیز گونه و بدون ارائه استناد خطاب به رئیس مجلس نوشته 
است : » این اظهارات غیرواقعی موجب تشویش اذهان و رنجاندن 
خاطر جامعه وکلا شده و شدیداً فرار مالیاتی 6هزار میلیاردی این 
جامعه تکذیب می شود. بیانات این نماینده مجلس منطبق با ماده 
698 قانون مجازات اس��لامی مس��توجب تعقیب کیفری است.« 
این ادعا  ها در حالی است که خود فرار مالیاتی جرم است و تاکنون 
هیچ تحلیل مشخص و قابل دفاعی از دخل و خرج و میزان مالیات 

کانون های وکلا ارائه نشده و در دسترس عموم قرار نگرفته است. 

اوض�اع چنارمحم�ودی ب�ا  هوش�یاری مردم آرام ش�د و   جامعه
توطئه ضدانقلاب ناکام ماند. در عین حال عضو هیئت رئیسه 
مجلس از تشکیل کمیته حقیقت یاب در این خصوص خبر داده 

است. 
از چند روز پیش با ادعای ابتلای مردم روستای چنارمحمودی از 
توابع لردگان به ویروس اچ آی وی با یک س��رنگ آلوده مشترک، 
اوضاع این منطقه به هم ریخته ش��د. وزارت بهداش��ت موضوع را 
به چند سال پیش مرتبط دانس��ت و در عین حال بر محرمانگی 
اطلاعات بیماران تأکید کرد. مدیر روابط عمومی وزارت بهداشت 
هم در همین خصوص طی گفت وگویی با »جوان « اعلام کرد که 
آمار ابتلای 2۵0 نفری به ویروس ایدز از اساس کذب است و موضوع 

مربوط به چندین وقت پیش از این است. 
 بازگشت آرامش

حالا پس از چند روز ناآرامی و موج سواری ضدانقلاب از این غائله به 
کمک پروپاگاندای رسانه های ضدانقلاب و با مکشوف شدن علت 
اصلی ماجرا، اس��تاندار چهارمحال و بختیاری از بازگشت آرامش 
به منطقه خبر داده است. اقبال عباسی گفت: عموم مردم شریف 
لردگان همراهی و همکاری خوبی با نیروهای انتظامی و امنیتی 
داش��ته و دارند و همین عامل باعث عقیم ماندن خواس��ته های 

ضد انقلاب در بین خواسته های مردم در این شهر شد. 
وی با بیان اینکه اهال��ی چنار محمودی در تظاهرات روز   ش��نبه 

شهر لردگان حضور نداش��تند، افزود: متأسفانه یک خرده جریان 
پیچیده ای در دل اعتراضات مردمی به دنبال اهداف خود بوده و یکی 

از دستگیرشدگان فرزند یک ضدانقلاب سرشناس است. 
استاندار چهارمحال و بختیاری با بیان اینکه اوضاع شهر لردگان 
عادی است، تصریح کرد: نیروهای انتظامی و مردمی در هوشیاری 
کامل مراقب اوضاع هستند.  عباسی ادامه داد: از مردم منطقه به 
خاطر مخاطرات امنیتی که پیش آمد عذر خواهی می کنیم، بی شک 
مردم منطقه در جریان هستند که فرزندان آنها شبانه روز در حفظ و 

تقویت امنیت و آسایش آنها در تلاش بوده و خواهند بود. 
 تشکیل کمیته حقیقت یاب

در همین رابطه هم عضو هیئت رئیسه مجلس از تشکیل کمیته 
حقیقت یاب درباره اتفاقات رخ داده در روس��تای چنار محمودی 
شهرستان لردگان خبر داد.  محمدعلی وکیلی گفت: درخواستی 
برای اعمال تبصره یک م��اده ۴۵ آیین نامه داخلی مجلس درباره 
حوادث اخیر از س��وی تعدادی از نماین��دگان تنظیم و به هیئت 
رئیسه تقدیم شد.  وی با بیان اینکه در ماده ۴۵ مطرح شده وقتی 
واقعه مهمی در کش��ور رخ می دهد و احتمال سوءمدیریت وجود 
دارد، نمایندگان مجلس می توانند از هیئت رئیسه تقاضا کنند که 
کمیته ای را مأمور کشف حقیقت کند، ادامه داد: این درخواست 
برای پیگیری مش��کل پیش آمده در روس��تای چنار محمودی 
شهرستان لردگان انجام شد.  عضو هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: هیئت رئیس��ه مجلس این درخواست را به 

کمیسیون بهداشت و درمان که کمیسیون تخصصی است ارجاع 
داد که کمیته ای را برای کشف حقیقت مأمور کند و گزارشی دال 
بر اصل واقعه و اتفاقات در حاش��یه این ماجرا یا تخلف احتمالی یا 

سوءمدیریتی که صورت گرفته را به مجلس گزارش دهد. 
وکیلی خاطرنشان کرد: زمان این مأموریت در آیین نامه پیش بینی 
شده و این درخواست به معاون نظارت مجلس ارجاع شده که به 
کمیسیون بهداش��ت برود تا کمیته حقیقت یاب تشکیل شده و 

گزارشی را به نمایندگی از مجلس از اصل ماجرا تهیه کند. 
وی تصریح کرد: گزارش تهیه شده در نهایت در صحن علنی مجلس 

قرائت می شود. 
 حمایت مردم لردگان از نظام

گفتنی است دو روز پیش سردار علی محمد اکبری، فرمانده سپاه 
حضرت قمربنی هاشم)ع( با حضور در جمع مردم چنار محمودی 

به گفت وگو با مردم این روستا پرداخت. 
فرمانده سپاه حضرت قمربنی هاشم)ع( با بیان اینکه سلطنت طلب 
و منافق در لردگان دستگیر شده است، تصریح کرد: زبان مردم و 
مدافع حقوق مردم در شورای تأمین هستیم و تا حصول نتیجه برای 

حل مشکلات مردم در کنار مردم خواهیم بود. 
وی گفت: از روستای چنارمحمودی و در جمع مردم اینجا به همه 

دنیا اعلام می کنم که آشوبگران ربطی به اهالی منطقه ندارند. 
مردم حاضر در جلسه هم در پاس��خ به این اظهارات فرمانده سپاه 

شعار سر دادند که »آشوب کار ما نبود.« 

 مصوب�ه س�همیه فرزن�دان اس�اتید در ش�ورای عال�ی 
انقلاب فرهنگ�ی بررس�ی مجدد می ش�ود، زی�را یکی از 
حساس�یت های اجتماعی این احس�اس اس�ت که درباره 
ج�ذب فرزن�دان اس�اتید تبعی�ض ص�ورت می گی�رد. 
به گزارش ایس��نا، حجت الاسلام سیدس��عید عاملی دیروز در 
حاشیه دومین روز از نشس��ت کنکور، چالش   ها و راهکار  ها که 

در شورای عالی انقلاب فرهنگی برگزار شد، در خصوص سهمیه 
فرزندان  اعضای هیئت علمی دانش��گاه   ها گفت: شورای عالی 
انقلاب فرهنگی شورایی اس��ت که در حوزه آموزش عالی باید 
رابطه بین دانش��گاه، جامعه و بازار را برق��رار کند. برای همین 
حساس��یت اجتماعی برای ش��ورا مهم اس��ت و نمی تواند در 
مورد حساس��یت های اجتماعی بی تفاوت باش��د و لذا در شورا 

مصوبه س��همیه فرزندان اعضای هیئت علمی را بررسی مجدد 
می کنیم. دکتر عاملی خاطرنش��ان کرد: از ط��رف دیگر خود 
دانشگاهیان می گویند هر دستگاهی که در حوزه ای مأموریت 
دارد یک مزایایی برای خود قائل اس��ت و این توقع را دارند که 
اگر دانش آموزی حد نصاب 80 درصد را کسب کرد باید بتواند از 

این مزیت استفاده کند. 

   جامعه

روزنامه سیاسي،  اجتماعي  و  فرهنگي صبح  ایران
دو شنبه  15 مهر 1398   -    8 صفر 1441

سال بیست و یکم- شماره 5765 - 16 صفحه
قیمت: 1000  تومان

يادداشت هاي امروز

عقب نشيني مقابل اروپا ممنوع
محمد اسماعیلی

2

بيسيم »قاسم قدس«  پر از صدای خداست
حسین قدیانی

1

نقطه هدف نظام سلطه در آشوب هاي عراق
سید عبدالله متولیان

تشکیل كمیته حقیقت یاب 2
ماجرای »چنارمحمودی«

1

سردار سلامي:
میدان جنگ از جغرافیاي سرزمیني به مرزهاي ذهني 
و جغرافیاي قلب ها تغییر موضع داده است.  اتفاقاتي  که 
در عالم واقع رخ مي دهد، پژواکي از چیزي است که در 
ذهن ها جریان دارد. پس هر کسي که بهتر بتواند ذهن ها 

را مدیریت کند در این نبرد موفق تر است

 دشمن در حال
ترک میدان است

پارک در مرز فقط شبي 5 هزار تومان! 
خدمات رایگان پزشکي قانوني به زائران
جعل برگ تردد اربعین فایده اي ندارد

زائران 90 کشور از شلمچه تردد مي کنند
 اجراي »سینما سیار«

 و ورک شاپ هاي هنري در مسیر پیاده روي اربعین
صفحه 3  و 11 و 16

با اربعين

مصوبه سهمیه  فرزندان اعضای  هیئت علمی  بررسی مجدد می شود

صفحه 2


